
Koncert
pevskih zborov
- nov uspeh
viških pevcev

Po burnem aplavzu v dvorani DPD Svobo-
da Podpeč in v Levstikovem domu v Velikih
Laščah smo povprašali nekatere udeležence
prireditve o vtisih s koncertov, na katerih se je
predstavilo 15 zborov in 321 pevcev: PETER
VRHUNC, predsednik OK SZDL »Razvoj
zborovske kulture spremljam že nekaj let.
Pevska kultura se izpopolnjuje v kvalitativ-
nem in kvantitativnem smislu. Vsako leto
imamo kakšen zbor več, menim, da se lahko
pohvalimo, da imamo nekaj tako kvalitetnih
zborov, za katere nam lahko zavidajo ne le
druge občine v Ljubljani, ampak tudi v repu-
bliki. Pri tem nehote zaživel misel tovariša
Kardelja o tem, da narod goji svojo kulturo ne
le z obiskovanjem kulturnih prireditev, ampak
tako, da sami sodelujejo; in zborovsko petje
je ena izmed dediščin pristneslovenske kultu-
re«. Prof. RADOVAN GOBEC, dolgoletri
prijatelj, mentor in zvesti obiskovate vseh vi-
adh vokalnoglasbeiiih ptireditev: »Večletna
skrb za pevske zbore se je obrestovala. Zveza
kulturnih organizacij občine Ljubljana Vič
Rudnik posveča pevskim zborom svoje občine
izredno pozornost. Ne samo s tem, da njihovo
dejavnost materialno podpira, da sklicuje ob-
časne organizacijske in študijske sestankc in
da tesno sodeluje z odborom za glasbeno dc-
javnost pri mestni zvezi, temveč, da se prcd-
stavniki občinske zveze kultumih organizacij,
zastopniki občinske skupščine, socialistične
zveze delovnega ljudstva in zveze komunistov
res zanimajo za njihovo delo in da tudi redno
obiskujejo pevske nastope. Vse to ustvarja
zborom občutek, da družba upošteva njihovo
delo in da ga zna tudi ceniti, zato so pevski
zbori tudi pripravljeni storiti vse, da bi dvigali
svoje umetniške dosežke in prispevali h kul-
turni podobi občine«. ETA DURIAVA, pod-
predsednica ZKO je koncert v Podpeti pove-
zovala: »Nastop v Podpeči je bil prijeten.
Organizatorji so dvorano zelo okusno dekori-
rali. Všeč mi je bila slovenska narodna v
izvedbi dirigenta Jasharija Bakija, ki so jo
pevci zapeli hitreje, kot smo Slovenci navaje-
ni; še najbolj všeč pa mi je, da imamo kar šest
dobrih zborovodkinj in dekliške zbore, ki so
lep obet. O naših pevcih vse dobro, vendar
menim, da bi se morali držati dogovorjenega
programa in ga ne spreminjati tik pred nasto-
pom.« MIRAN KLAVES, zborovodja: »De-
kleta so bila zelo vesela, da so se tako dobro
odrezala.

Zelo smo bili zadovoljni z organizacijo in
pogostitvijo. Še lepše je bilo, če bi se po
prireditvi lahko malo zavrteli.« DRAGICA
KREGELJ, predsednica ZKO: »Vesela sem
uspehov viških pevskih zborov. Zelo po-
membno je, da kulturno poslanstvo iz svojega
domačega kraja prenašajo tudi drugam. Smi-
sel srečanj je, da se poevci spoznavajo med
seboj in se bogatijo. Vsa srečanja so primerna
spodbuda za dvig kvalitete. Brezovški dekliški
zbor, ki nam je bil v lanskem letu še nepoz-
nan, je v kratkem času dosegel izjemno kvali-
teto. Horjulci so znali animirati mlade pevce
in tudi letos je bil njihov nastop zelo soliden.
Na našem območju še delajo pevski zbori, ki
pa zaradi kadrovskih težav niso mogli sodelo
vati...« JOŽICA LAVRIŠA, zborovodki-
nja: »Horjulski pevci smo bili zelo razočarani
nad dvorano in tapisonom, ki zvok ubije, po-
čutili smo se oškodovane, tudi za to, ker orga-
nizator ni poskrbel za praktikable. Na nastopu
smo bili zadnji in čakanje nas je utrudilo.
Poslušala sem celotno prireditev, moram reči,
da sem bila zadovoljna. Vesela sem, ker sem
videla toliko mladih ljudi: Ig, Velike Lašče
itd. Izredno sem bila srečna, ko sem slišala
dekleta iz Brezovice, svoje nekdanje pevke, ki
so mi obljubile, da se bodo številčno še okre-
pile« Prof. FRANC KRUMBERGER, pod-
predsednik obfinske skupšfine: »Že vrsto let
spremljam in opazujem nihanja kvalitete po-
sameznih zborov. Kljub temu, da tu in tam
kakšen zbor izgine, se pojavljajo novi; krivu-
lja kvalitete celote gre še zmeraj navzgor.
Imamo nekaj zborov, ki so že vrsto let na
takšnem nivoju, da nam jih je lahko maisikdo
nevoščljiv. Naj naštejem samo nekatere: Ko-
morni moški zbor KUD Brezovica, Mešani
zbor PD Horjul, Podpeški oktet. Pomembna
pa ni le pevska kultura nastopajočih, ampak
tudi gledalcev; podpeška publika izredno lepo
sprejema zbore in koncerte.«

Na koncertu v Velikih Laščah je imel
uvodne besede MAKS KLANJŠEK, predsed-
nik slaipšdne obdne LjuMjana Vič-Rudnik;
med drugim je rekel: »Koncert pevskih zbo-
rov je najprimernejša oblika, s katero smo
počastili 40. letnico II. zasedanja AVNOJA,
saj je bila pesem tista, ki je med borbo spod-
bujala ljudstvo.«


